
Referat af repræsentantskabsmøde d. 9. november 2022

Skriftsfører - Trine Ramsing

Ordstyrer - Frede Nedergaard

Årsmødet er lovligt indvarslet

Fremmødte repræsentanter:

Vagn Olesen Sejrsgården
Arne Clausen Østergårdens venner

Nora Olesen, Sognearkivet
Niels Jørgen Johannesen, Sognearkivet
Henrik Vestergaard, Sogneblad
Holger Svenning, Hallens venner
Jette Svenning, Hallens forretningsudvalg
Annelise Eskesen, Kulturparaplyen
Torben Bjerre, Østparken
Dorte Rømer, Menighedsråd
Lone Keller, Gørding husholdningsforening
Kasper Broholm, Åbrinken
Peter Wildt, GLIF
Daniel Klitgaard, GLIF

Lokalrådets medlemmer:
Kristina Schultz
Mark Jørgensen
Søren Fyhn Kristensen
Sanne Borg
Birgitte Lambertsen
Jesper Jæger
Allan Kristiansen
Trine Ramsing

Fremmødte borgere:
Bodil Schultz
Ole Schmidt
Anne Mette Kristiansen

Lokalrådsformandens årsberetning
Lægges ud separat

Kommentarer og spørgsmål:
Vagn:
1. Velfungerende plejehjem, men mangler et dagscenter i byen.
Ideen tages op med Arne (evt. møde i forbindelse med besøg af Arne Nikolaisen)
2. Omfartsvej: Kan man ikke udvide viadukten i Aike i stedet?
Kristina: Vores trafikmålinger er for gamle til at vi kan pege på en god og rigtig løsning. Derfor har vi bedt plan- og
byudvalget om nye trafikmålinger, når separatkloakeringen er overstået. Vi skal også være obs på, at banedanmark vil
kunne vælge at lukke overskæringen.
3. En indsamling til istandsættelse af 1911-bygning vil kunne give en del
Kristina: Vi vil også i lokalrådet gerne bakke op om udnyttelse af bygningen til det rigtige formål

AnneLise:
Cyklisterne kommer i klemme i chikanerne i Nørregade
Kristina: Vi har gjort opmærksom på det, men Esbjerg kommune har forklaret, at der ikke kommer en anden løsning

Ole:
Skovudvidelse omkring Gørding. Besøg af Poul Erik Lauridsen, direktør for den danske klimaskovs fond, som spurgte til
planerne for skovudvidelse i Gørding.



Er det ikke oplagt med skov ud mod Aike Plantage? Ole mener, at formanden vil være behjælpelig med det.
Kristina får kontaktoplysninger på direktøren til yderligere dialog.
Fortovet på Risagervej - kørestolsbrugere kan ikke anvende den.

Nora: det var oppe og vende allerede for mange år siden.

Regnskab
Sanne Borg gennemgår regnskabet for 2021

Hvilken betydning får opsigelsen af infoskærmene for budgettet?
Der vil ske justeringer - også for kunderne, så det vil være forholdsvis uændret.

6. Behandling af indkomne forslag - ingen

7. Valg til lokalrådet

Daniel Klitgaard foreslås - han er valgt

De medlemmer, som var på valg, modtager genvalg.
Lone er genvalgt som suppleant

8. Valg af folkevalgte

Mark er genvalgt
Per er suppleant

9. Valg af revisor

Flemming Eg Pedersen - genvalgt
Suppleant Holger Svenning - genvalgt

10. Eventuelt

Torben: Kan vejen til Østparken udvides?
Kristina: Ønsket noteres og tages med til møde med kommunen

Nora: “Vandbalje” skaber trafikale problemer - Kristina henvender sig til Tommy fra Din Forsyning

Niels Jørgen: Hvilket tidsperspektiv er der for anden etape af separatkloakering?
Kristina: Et par år, forlyder det.

Henrik: Plan for overfladevandsbassin
Forslag om arbejdsgruppe - Henrik melder sig på forhånd.

Møde om sti: de forskellige kommuner er gået sammen om at udarbejde en plan for den gamle Grindstedbane.
Birgitte og Jesper deltog. Drøftelsen gik meget på, hvem der skulle kunne bruge stien (heste?, kørestolsbrugere osv)
Vi vil gerne at Aike Plantage kan forbindes til banen.
Forbindes gerne med cykelsti - den nye sø og den vej
Hvad skal belægningen være? Toiletforhold?
Forventning om færdig sti i løbet af fire år.

Opfordring til at repræsentanterne drøfter forslag og ideer til brug af hjemmesiden


